
                                        PROCES-VERBAL 
 
 Încheiat azi 11.07.2012 ora 1100,cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
iulie,conform convocatorului înregistrat sub numărul 3362/09.07.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri locali din totalul de 11 câți numără consiliul 
local,dl.Tudosiea fiind absent motivat,iar dl.Vlad a depus demisia din funcția de 
consilier local  președintelui de ședință,dl.Popa Dumitru. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecții sau adăugiri la procesul verbal al 
ședinței anterioare ,pus la dispoziția consilierilor.Nefiind ,este aprobat cu 9 voturi 
pentru. 
 Dl.președinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare și este 
aprobată . 

1. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local. 
                         Inițiator:primar 
                         Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 

2. Discuții,întrebări,interpelări 
Dl.primar:V-am convocat în ședință extraordinară în vederea  rectificării  

bugetului local pentru a putea plăti îndemnizațiile celor care au participat la alegerile 
locale.La drum este vorba de plata betonului,deoarece din cauza căldurii s-a dilatat și 
a fost nevoie să se intervină cu decupaj și refacere. 
 Dl.Niți:Cât are garanție? 
 Dl.primar:Nu mai are. 
 Dl.Nicolescu:Asta se întâmplă din cauză că nu au fost lăsate rosturi de dilatație. 
 Dl.Niți:Comisia de recepție ce a făcut? 
 Dl.primar:A fost și un diriginte de șantier acolo. 
 Dl.Nicolescu:Noi nu căutăm acum vinovații. 
 D-na Berbecaru:Mai e o groapă mare și în fața dispensarului. 
 Dl.primar:Acolo trebuie pus asfalt,nu beton. 
 Dl.Săndulescu:La cât se ridică sumele de la alegeri? 
 Dl.primar:34.000 lei. 
 Aș mai avea o problemă.La școală s-a dat cărămida la parohii,dar au mai rămas 
lemne.Trebuie să eliberăm locul cât mai repede pentru a putea face racordurile și dacă 
știți familii nevoiașe cărora să le ducem să-mi comunicați la sfârșitul ședinței. 
 Dl.Niți:Ce a fost bun s-a luat.S-au luat mii de cărămizi. 
 D-na Berbecaru :O să fie apă curentă ?,pentru că e o problemă cu apa. 
 Dl.primar:Da. 
 Dl.Popa:De ce s-a sistat șanțul la noi? 
 Dl.primar:Nu mai sunt bani.O să încercam să discutăm la Consiliul Județean Olt 
să ne sprijine pe HG 577. 



 Dl.Niți:În afara ordinii de zi aș vrea să știu trei lucruri de la d-na contabil: 
1-despre mijloacele fixe înregistrate în contabilitate și pe care le-a luat Murguleț.Să 
ni se prezinte o situație cu obiectele care au fost luate și imputate. 
2-ați spus că nu veți face nicio investiție în plus până la plata celor vechi.Aveați 16 
miliarde datorii ,acum cât aveți, 20?De unde această diferență? 
 D-na contabil:Investiții noi nu s-au mai făcut,dar contractele erau mai mari și nu 
au fost facturate ca să nu se plătească TVA,iar acum ne vin facturi noi.Singurele 
investiții au fost Căminul cultural,dar banii au venit cu destinație specială , Școala 
de la Spătaru ,care au fost din sponsorizare de la OMV , gardul din fața primăriei și 
asfaltul din intersecție,dar care s-au făcut spre sfârșitul mandatului fostului primar 
și care sunt sub semnul întrebării. 
 Dl.primar:Banii pe cămin au fost cheltuiți pe arierate și mai avem 2 miliarde de 
dat. 
 D-na contabil:trebuia să achităm datoriile mai vechi.Dacă îi cheltuiam pe 
altceva acum ar fi trebuit să-i dăm înapoi.Au venit și de la finanțe și de la Curtea 
de Conturi să-i verifice. 
 D-na Dicu:Cu donația de la OMV s-a finalizat școala de la Spătaru? 
 Dl.Stancana:S-a terminat de tot. 
 Dl.Niți:3-dl.primar să ne prezinte fișa postului lui Vlad pentru că atribuțiile lui 
Cazacu au cam fost în afară primăriei. 
 Dl.Săndulescu:Sunt de acord cu rectificarea bugetului.Sumele sunt pentru plata 
comisiilor de la alegerile locale și trebuie să le plătim,la fel și cu plata  drumului. 
V-aș recomanda să fie invitat și dirigintele de șantier să constate  și să menționeze 
cauzele deteriorării. 
 Dl.Popa:Sunt de acord cu rectificarea bugetului local. 
 Dl.Niți:Am fost întâmplător la Otești și am văzut fierul care s-a dus de la 
școală.Aș vrea să știu ce cantitate s-a dus,cât s-a facturat și încasat și să ni se 
prezinte procesul verbal de recepție de la dl.Popescu.Acolo a fost fier mult și din 
câte am aflat s-au adus forme pe 3 milioane. 
 Dl.Popa:L-ați întrebat cât a luat și pe calorifere? 
 Dl.Niți:Aia s-a dus. 
 Dl.Nicolescu:S-o fi  dus tot la Cazacu. 
 Se supune la vot proiectul de hotărâre și este aprobat cu 9 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările ședinței. 
 
                    Președinte,                           Secretar, 
                Dumitru POPA                 Gabriela ANDRONIE 
  

 


